

Title (en)

Container with at least one mass container and a head section

Title (de)

Gebinde mit wenigstens einem Massenbehälter und einem Kopfteil

Title (fr)

Gerbe ayant au moins un récipient pour produit en vrac et d'un élément de tête

Publication

EP 3034180 A1 20160622 (DE)

Application

EP 14198410 A 20141217

Priority

EP 14198410 A 20141217

Abstract (en)

[origin: WO2016096977A1] Container comprising at least one material holder (12), which contains a flowable material, and a top part (14), which is arranged on the end face of the material holder (12), wherein the material holder (12) has an outflow region (16) for the material that can be opened by applying pressure, and the top part (14) has an outer outflow channel (22) for the material that is connected to the outflow region (16), characterized in that the outflow channel (22) of the container (10) follows a non-linear path in such a way that the outflow region (16) is completely concealed when viewed from the outside.

Abstract (de)

Gebinde mit wenigstens einem Massenbehälter (12), der eine fließfähige Masse enthält, und einem stirnseitig am Massenbehälter (12) angeordneten Kopfteil (14), wobei der Massenbehälter (12) einen durch Beaufschlagen mit Druck offenbaren Ausströmbereich (16) für die Masse aufweist, und das Kopfteil (14) einen mit dem Ausströmbereich (16) verbundenen außenliegenden Ausströmkanal (22) für die Masse aufweist, dadurch gekennzeichnet, dass der Ausströmkanal (22) des Gebindes (10) einen derart nichtlinearen Verlauf hat, dass der Ausströmbereich (16) von außen betrachtet vollständig verdeckt ist.

IPC 8 full level

B05C 17/01 (2006.01); **B05C 17/005** (2006.01)

CPC (source: EP)

B05C 17/00503 (2013.01); **B05C 17/014** (2013.01); **B05C 17/0146** (2013.01); **B05C 17/00583** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 2599540 A1 20130605 - SULZER MIXPAC AG [CH]
- [X] WO 2005016170 A2 20050224 - 3M ESPE AG [DE], et al
- [X] DE 29603416 U1 19960418 - UPAT MAX LANGENSIEPEN KG [DE]
- [A] JP H07163925 A 19950627 - WASHI CHUETSU BOARD KK

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3034180 A1 20160622; WO 2016096977 A1 20160623

DOCDB simple family (application)

EP 14198410 A 20141217; EP 2015079979 W 20151216